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FÆLLESBESTYRELSEN 

Møde i fællesbestyrelsen  
Torsdag d. 15. september 2022 kl. 17-20 på Rødding Skole 

 
Der serveres mad fra kl. 16.45 

 
Deltagere: Mette Jønsson, Aksel Bertelsen, Gry Struck Jensen, Jim Zacharia, Pia Thymann-
Donslund, Joan Mortensen, Nadia Christensen, Helle Wedel Christiansen, Marlene Bøgh, Trine 
Jensen, Michael K. Nielsen Helle A. Høffner og Henriette Rask 
 
Afbud:  Gry, Helle W 
 

Referat: 
Punkt Art Referat 

1. Opfølgning på 
bestyrelsens 
deltagelse ved 
morgenkaffe og 
personalemøde 

D 
10 min. 

 

Rigtig godt som nyt bestyrelsesmedlem at 
være med til morgenkaffe. Det gav et godt 
indblik i skolen. Dejligt at møde perso-  
nalet og godt afsæt til det nye skoleår. 
Som bestyrelsesmedlem manglende der 
en forforståelse inden en del af punkter-
ne. Fordel, hvis bestyrelsesmedlemmerne 
var blevet delt mere ud i grupper, så man 
som bestyrelsesmedlem i højere grad 
kunne have været i lytteposition. 
Vigtigt med forventningsafstemning forud 
for deltagelse i personalemøder.  
 
 

2. Evaluering af 
”Åbent Hus” 
arrangementet 5/8 

D+B 
20 min. 

Skal vi gentage? 
Hvilken form ønsker vi fremover? 
 
Godt arrangement, som gav enkelte nye 
elever. 
Det virkede godt, at en medarbejder 
deltog og viste sit fagområde. 
Flere har efterspurgt åbent hus, men 
dagen skal ikke ligge sammen med open 
by night. 
Ledelsen foreslår åbent hus i slutningen 
af oktober, hvor kommende børnehave-
klassebørn og deres forældre inviteres og 
et andet åbent hus arrangement i foråret, 
hvor det er for alle. 
Vigtigt at holde fokus på, hvad formålet 
for åbent hus er. 
Det er besluttet, at der holdes åbent 
hus for kommende 0. klasser lørdag 
den 05.11.22. Der serveres rundstyk-
ker. 
 
Der bør arbejdes mere med synligheden 
af Rødding Skole. Børnene/brugerne skal 
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aktiveres mere, hvilket tages op som 
punkt på et senere bestyrelsesmøde. 
 
Mulighed for, at LBC skal tænkes ind. 
Evt. åbent hus med tilmelding. 
 

3. Opfølgning 
bestyrelsens 
deltagelse ved 
forældremøder 

D+B 
15 min. 

Formålet med punktet: 
Afklaring af om, vi skal køre samme 
koncept næste år eller det skal justeres? 
 
Bestyrelsen har deltaget ved alle 
forældremøder. Er det en god ide? 
Er det passende indhold, der er blevet 
fremlagt? 
Har deltagelsen ført til punkter, der giver 
anledning til øvrig opfølgning 
Osv.  
 
Godt med dialogen med ledelsen om 
indholdet.  
Besluttet, at bestyrelsen fremadrettet 
deltager i forældremødet hvert 2. år.  
I LBC deltager bestyrelsen fortsat 
hvert år. Bestyrelsen deltager fast på 
forældremøderne på 0. og 7. årgang. 
 
Gode erfaringer med, at bestyrelsesre-
præsentanten på forhånd har kontaktet 
kontaktlærerne for at kunne tage højde 
for evt. opmærksomhedspunkter på 
årgangen. Klasserådene kan ligeledes 
kontaktes. 
 

4. Oplæg ved Michael 
omkring forældre-
brugertilfredsheds-
undersøgelse  

O 
15 min. 

Formålet med punktet: 
At alle forældre i bestyrelsen får indsigt i 
resultaterne 
 
Resultaterne af brugertilfredshedsun-
dersøgelsen blev gennemgået. Grundet 
for få besparelser er der ikke rekvireret 
en rapport specifikt for LBC, men 
resultaterne, som er meget positive, 
indgår i den samlede kommunerapport.  
Der laves et Facebook-opslag, som fortæl-
ler om den høje tilfredshed. 
 

5. Årshjul ved Helle O 
10 min. 

Formålet med punktet: 
At bestyrelsen har en oversigt, der 
sikrer, at vi får de punkter på, der er 
relevante til rette tid, samt for at give 
bestyrelsen overblik over mødeindhold. 
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Årshjulet blevet præsenteret. Årshjulet er 
dynamisk, og der lægges løbende punkter 
ind. 
 

6. Ekstra møde 
omkring budget 
2023 

B 
5 min. 

Vi finder et tidspunkt, hvor budgettet 
kan fremlægges, samt hvor 
bestyrelsesmedlemmer kan at udarbejde 
høringssvar 
 
Der afholdes et ekstra bestyrelsesmøde 
tirsdag den 20.09. kl. 19.00. Aksel, Pia, 
Nadia og Mette, Gry og Henriette deltager 
i mødet. 
Det er kun områder inden for ”Skole og 
børn”, at bestyrelsen skal forholde sig til. 
 

7. Landsmøde i ”Skole 
og forældre” 

O+B 
10 min. 

Afholdes fredag den 11. november fra kl. 
16 til lørdag den 12. november kl. 15 
Emne: Aktuelle tiltag omkring 
folkeskolen 
Hvem deltager? 
 
Mette og Nadia deltager. Mette spørger 
Gry, om hun er interesseret i deltagelse. 
 

8. Forum Rødding – 
en aften for 
foreningslivet og 
skoler i Rødding 

O+B 
5 min. 

Formålet med mødet er at styrke 
kendskabet, samarbejdet og skabe nye 
perspektiver og fælles energi blandt alle 
parter.  
 
Hvem deltager fra bestyrelsen? 
 
Se mere i vedhæftede bilag 
 
Joan, Jim, Mette og Helle H deltager. KES 
sørger for tilmelding. 
 
 

9. Personalets 
forventninger til 
fællesbestyrelsen, 
herunder hvad kan 
fællesbestyrelsen 
gøre for, at Rødding 
Skole bliver det 
foretrukne valg i 
hele skolelivet 

O+B 
20 min. 

Formålet med punktet: 
At alle føler sig inddraget og ansvarlige i 
at skabe den foretrukne skole 
 
Punktet varetages af Mette 
 
Spørgeskemaet til personalet er lavet med 
udgangspunkt i et ønske om at spille 
hinanden gode. Inddragelse af personalet 
er tænkt for at få viden om, hvad de 
tænker, der skal til for at Rødding Skole 
bliver det foretrukne skolevalg.  
Svarene tages med i det videre besty-
relsesarbejde. 
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Positive tilbagemeldinger fra medarbej-
derrepræsentanterne. At blive spurgt er 
med til at skabe en oplevelse af involve-
ring/at blive hørt.  
I den endelig version af spørgeskemaet 
skal det fremgå, hvad spørgeskemaet 
skal bruges til. Forslag om, at medarbej-
derne får en tilbagemelding på besva-
relserne. 
 
Det er besluttet, at spørgeskemaet 
skal anonymiseres mere og antallet 
af spørgsmål skal reduceres. 
En arbejdsgruppe bestående af Joan, 
Pia og Mette arbejder videre med 
spørgeskemaet. 
 

10. Video om skolen 
og fællesbestyrelsen 

O 
5 min.  

Formålet med punktet: 
At alle har set videoen 
(et led i arbejdet med at gøre skolen mere 
attraktiv) 
 
Punktet varetages af Mette 
 
Præsentation af video, hvor formanden 
fortæller om Rødding Skole. Videoen bli-
ver en af mange videoer, hvor forskellige 
temaer tages op. Elever involveres. 
Mulighed for at bruge professionel foto-
graf. 
 
 

11. Præsentation af 
trivselsresultater 
ved Henriette 

O+D 
20 min. 

Formålet med punktet: 
At fællesbestyrelsen får indsigt i 
resultaterne 
 
Punktet udsættes 
 

12. Nyt fra: 
o Børnehave + 

SFO Lintrup 
o SFO  
o Personalet 
o Forældre 
o Ledelse 

Rødding 
o Skole Lintrup 

O 
20 min. 

Børnehave + SFO, Lintrup:  
 Vellykket koloni med workshops 

omkring musik. 
 God opbakning fra 

Støtteforeningen. 
 I SFO arbejdes der med alternativ 

energi som emne. Tur til Vejle som 
afslutning på temaet er planlagt. 

 Helle Wedell konstitueres som leder 
af dagtilbudet. 

 
SFO: 

 Heidi Berthelsen konstitueres som 
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SFO-leder. Pædagogisk assistent 
og pædagogmedhjælper er ansat. 

 
Personalet: 

 Der er blevet startet godt op efter 
sommerferien. Der har været mere 
ro på end tidligere.  

 Emneuge i indeværende uge. 
Mange ture ud af huset. Det virker 
godt, når skemaet ind imellem 
brydes op. 

 Medarbejdere er spændte på 
konsekvenser af budget 2023. 

 
Forældre: 

 Forældre oplever, at kommuni-
kationen om forsinket hjemkomst i 
sidste uge, ikke var nået ordentlig 
ud til begge klasser på FB. 
Beskeden var røget ud til begge 
klasser på Aula. 

 
 Positiv tilbagemelding omkring 

emneuge. Opfordring til, at skolen 
er obs. på samspillet eleverne 
imellem ved gruppearbejde. 
Ledelsen er undersøgende på, 
hvordan der kan arbejdes mere 
systematisk med gruppearbejde.  

 
 Kolonien i LBC har enorm stor 

værdi og bør også fremadrettet 
prioriteres. Obs på, at der skal 
være rimelighed i forhold til, hvad 
forældre skal levere af mad til 
kolonien. 

 
Ledelse: 

 MinUddannelse anvendes fremad-
rettet som læringsportal ved EVA-
samtaler 

 Elevtallet pr. 05.09. svarer til, at vi 
får tildeling det 14 hold i 0.-6. 
klasse og 5 hold i 7.-9. klasse, 
hvilket svarer til det planlagte 
ressourceforbrug. 

 Status elevråd. Elever forventes at 
deltage på næste bestyrelsesmøde. 

 
13. Evt. 25 min. Bestyrelsen tog afsked med Michael K 

Nielsen med en meget flot tale af 
formanden, hvor Michael blev takket for 
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sin store indsats på Rødding Skole/LBC 
gennem de sidste 7 år. 

14. Kommende 
punkter 

 
 

 o Læringsmiljøer (løbende) 
o Aula og fællesbestyrelsen 
o Facebook: Principper gennemgås og revideres 
o Helle Rønnow kommer på besøg til et møde 
o Aktivering af elever/forældre ved 

præsentation af Rødding Skole/LBC 
D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning 
 
Venlig hilsen Mette Jønsson 


